
972652

To: EEE EEF 6)zorgverzekeringskantoor.n|];[IEEE IEEE @minvws.nl]
From: 5.1.2e )

Sent: Mon 11/23/2020 4.23.19 PM

Subject: Update BES vaccinoverleg

Received: Mon 11/23/2020 4:23:20 PM

Het uitgebreide verslag van het BES vaccinoverleg volgt vari: ERE maar hier alvast wat relevante punten:

- zal haar werk overdragen aan een nieuwe ondersteuner voor de Covid-19 werkzaamheden,IEE
- (Saba) vroeg zich af of er een format is voor het uitvoeringsplan [JEXE heeft gezegd dat het nu belangrijker is om

een start te maken aan de inhoud, en dat we daar later eventueel nog op terug komen.

-  [EEEEroeg zich ook af of er een tijdlijn is voor de start van de vaccinaties [JEE kei dat de bedoeling is om in ENL half

januari te starten met het vaccinatieprogramma, dus het liefst zouden we dan ook van start gaan op de BES.

- Het plan is nu om op Saba en Statia geen vriezers neer te zetten. Zij zullen zoals het er nu naar uitziet een ‘pizzadoos’

Pfizervaccins ontvangen op -80 graden die dan binnen 5 dagen uitgedeeld moet zijn. Dit vereist een zeer precieze planning
en voorbereiding. Op Bonaire komt wel een vriezer [RE al controleren of het lab niet al een vriezer heeft en of er

mogelijkheden zijn om deze te gebruiken als deze geschikt is.

- BEY heeft iedereen eraan herinnerd na te denken over het registratiesysteem. Zo kan zij kijken hoe CIMS het best kan

worden aangepast. [iE vertelde ook dat ‘registratie aan de bron’ vereist is (direct na de vaccinatie door de zorgverlener)
waardoor er waarschijnlijk een dubbele registratielast ontstaat.

- 1k heb [EXEkevraagd naar het WHO-registratie systeem waar[EE -t over had. Zij was hier niet van op de

hoogte maar zal dit navragen.

-  Vanuit de BES kwam de vraag wanneer de stas over een vaccinatiestrategie op de BES beslist. Ik heb gezegd dat we daar

nog op zullen terugkomen en dat het daarvoor van belang is om goed uitgewerkte uitvoeringsplannen paraat te hebben.

Succes op Curacao!

Groet,


